



# LONGINES MASTERS



# Lausanne

JUNE 20-23, 2019

PLACE BELLERIVE

FEEL THE VIBE, ENJOY THE RIDE

JUMPING - MUSIC - ART - FOOD

*Stéphane Caspary '18*

LONGINES

FEI

EEM

VAUD 

LAUSANNE  
CAPITALE OLYMPIQUE

**TICKETING IS OPEN !**

[LONGINESMASTERS.COM](http://LONGINESMASTERS.COM)



LONGINES  
MASTERS

Lausanne

FEEL THE VIBE, ENJOY THE RIDE

JUMPING - MUSIC - ART - FOOD

## LONGINES MASTERS DE LAUSANNE

JUMP INTO A NEW WORLD OF EQUESTRIAN



### RENDEZ-VOUS PLACE BELLERIVE DU 20 AU 23 JUIN PROCHAIN

Après Paris, Hong Kong et New York, la Série des Longines Masters prendra ses quartiers d'été sur les superbes rives du Lac Léman et réunira du 20 au 23 juin 2019 les meilleurs cavaliers et chevaux de saut d'obstacles du monde dans la capitale olympique et siège de la Fédération Equestre Internationale.

La participation de marques partenaires prestigieuses, la présence de célébrités, des expériences shopping exceptionnelles, des événements gastronomiques et des activités à vivre intensément en famille, feront du Masters de Lausanne un rendez-vous à ne pas manquer.

Le Longines Masters de Lausanne fêtera aussi la musique le vendredi 21 juin 2019 avec Henri PFR, DJ officiel de Tomorrowland, aux platines du Village Prestige, gratuit et ouvert à tous !

### SEE YOU ON PLACE BELLERIVE FROM 20 TO 23 JUNE

After Paris, Hong Kong and New York, the Longines Masters Series will settle on the pristine shores of Lake Léman from June 20 to 23, 2019 with the best show jumping riders and horses in the world gathering in the Olympic Capital and home of the FEI.

With prestigious partner brands, celebrity guests, unique shopping experiences, fine dining and family activities, the Longines Masters of Lausanne is set to become a very unique rendez-vous on the sporting and social calendar.

The Longines Masters of Lausanne will also celebrate the Fête de la Musique on Friday 21 June with Henri PFR, the official DJ of Tomorrowland. Join us in the Prestige Village, there is no entrance fee !

20 - 23 June. Place Bellerive, Avenue de rhodanie 23, 1007 Lausanne

Please do not litter

LONGINESMASTERS.COM

f @LonginesMasters

@LonginesMasters

WE RIDE THE WORLD™